
Нермин Пурић 

1. Питање постављено Влади Федерације БиХ - „У којој фази је доношење Закона о 

финансијској консолидацији привредних друштава у Федерацији БиХ, те када се 

очекује његова пуна оперативност?“ 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ и Влади Републике Српске - Шта 

Влада Федерације БиХ и Влада Републике Српске могу урадити с циљем 

ослобађања извозника плаћања вршног терета на утрошену електричну енергију (за 

остварених % извоза од укупне производње) или ослобађања од плаћања вршног 

терета у одговарајућем омјеру, те да ли се нешто планира предузимати у овом 

правцу?“ 

3. Питање постављено општинама у Унско-санском кантону – „Молим да ми се 

доставе сљедеће информације: 

- колико запослених имају општине у Унско-санском кантону (број запослених 

у општинским органима управе), 

- каква је старосна структура запослених, 

- колико има запослених са навршених 65 година старости и какав је њихов 

статус у радном односу (стални радни однос или неки други), 

- колико је службеника запослено током 2012. и 2013. године, 

- каква је полна и образовна структура запослених?“ 
 


